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 Zápisnica   
z riadnej konferencie Slovenského futbalového zväzu,  

ktorá sa konala 22. novembra 2013 v Poprade 
 
 
Riadna   konferencia   Slovenského   futbalového   zväzu,   sídlo:   Trnavská   cesta   100,  Bratislava,      IČO:  
00687308   (ďalej   len   „SFZ“)   bola   výkonným  výborom  stanovená  na  22.   novembra  2013  do  hotela  
Aquacity  Poprad  v  Poprade  so  začiatkom  o  11:00  hod.,  aby  prerokovala  a  rozhodla  o  záležitostiach  
uvedených v tomto programe zasadnutia: 
 
 
Program zasadnutia mimoriadnej konferencie SFZ: 
1. Otvorenie 
2. Schvaľovanie   skrutátorov   a   overovateľov   zápisnice,   voľba   členov   mandátovej   komisie   a  

členov  návrhovej  komisie 
3. Schvaľovanie  programu konferencie SFZ 
4. Správa  o  činnosti  SFZ  za  obdobie  od  februárovej  konferencie  SFZ 
5. Správa revíznej komisie SFZ 
6. Voľba  členov  volebnej  komisie 
7. Schvaľovanie  návrhu  na  zmenu  a  doplnenie  stanov  SFZ 
8. Schvaľovanie   štatútu   rozhodcovského   súdu SFZ a rokovacieho poriadku rozhodcovského 

súdu SFZ 
9. Voľba  člena  VV  SFZ  za  profesionálny  futbal 
10. Ustanovenie rozhodcu RS SFZ 
11. Schvaľovanie  správ  audítora  k  účtovnej  závierke  SFZ  a  SFZ  Marketing,  s.r.o.  za   rok  2012  

predložených  spolu  s  účtovnými  závierkami  SFZ  a  SFZ  Marketing,  s.r.o.  za rok 2012 
12. Schvaľovanie   predbežných   správ   o   hospodárení   SFZ   a  SFZ  Marketing,   s.r.o.   za   I.   polrok  

2013 
13. Prijímanie  riadnych  členov  SFZ 
14. Prijímanie  čestného  člena  SFZ 
15. Odovzdávanie bronzových odznakov SFZ 
16. Informácia  k  financovaniu  výstavby  a  rekonštrukcie  štadiónov 
17. Informácia k novému disciplinárnemu poriadku SFZ 
18. Informácia k návrhu zákona o organizovaní verejných športových  podujatí 
19. Informácia   k   prípadu  manipulácie   výsledkov   stretnutí   Corgoň   ligy   a   futbalových   súťaží   na  

území  Českej  republiky 
20. Informácia k zasadnutiu  valného  zhromaždenia  SZTK  konaného  27.  9.  2013  v  Bratislave 
21. Diskusia 
22. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou SFZ 
23. Ukončenie 
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1. Otvorenie  
Prezident   SFZ   privítal   na   zasadnutí   konferencie   hostí   a   delegátov   konferencie   a   skonštatoval,   že    
konferencia   bola   zvolaná   v   súlade   so   stanovami   SFZ   (čl.   46   ods.   3   písm.   a.).   Následne   pozval  
predsedu  mandátovej  komisie,  aby  oznámil  uznášaniaschopnosť  konferencie. 
 
Predseda  mandátovej  komisie  p.     Repa  prítomným  oznámil,  že  na  konferenciu  bolo  pozvaných  87 
delegátov  s  právom  hlasovať  a  6  hostí,  pričom  prítomných  je  79  delegátov,  čo  je  90,8  %  a  5  hostí.  
Skonštatoval,  že  konferencia  je  uznášaniaschopná. 
 
Slova   sa   opäť   ujal   prezident   SFZ,   ktorý   hostí   a   delegátov   pozval   na   prehliadku   Národného  
tréningového centra  v  Poprade  po  ukončení  I.  etapy  a  uviedol,  že  II.  etapa  by  mala  byť  dokončená  
do  augusta  2014.  Poďakoval  primátorovi  mesta  Poprad  p.  Antonovi  Dankovi  a   členom  mestského  
zastupiteľstva a  p.  Jánovi  Telenskému.  Uviedol,  že  spoločnosť  Aquacity  investovala  do hotelovej a 
reštauračnej  časti,  o  ktorú  sa  bude  starať  a  SFZ  sa  bude  starať  o  športovú  časť.   
 
Následne prezident SFZ odovzdal slovo p. Telenskému, ktorý privítal hostí v Aquacity, uviedol  že  sa  
teší   na   spoluprácu a   zablahoželal   k   75.   výročiu   založenia   SFZ.   Prítomných   informoval,   že   do  
budúcnosti  budú  dobudované  ďalšie  3  ihriská,  z  toho  jedno  bude  kryté.   
 
Slova  sa  ujal  prezident  SFZ  a  ďalším  vedením  konferencie  poveril    I.  viceprezidenta  SFZ  p.  Richarda  
Havrillu, ktorý sa ujal jej vedenia.  
 
 
2.   Schvaľovanie   skrutátorov   a   overovateľov   zápisnice,   voľba   členov  mandátovej   komisie   a  
členov  návrhovej  komisie 
Predsedajúci   oznámil   prítomným,   že   bude   nasledovať   procedurálny   úvod   konferencie,   a   to  
schvaľovanie   skrutátorov,   overovateľov   zápisnice,   členov  mandátovej   komisie   a   členov   návrhovej  
komisie.   O   návrhoch   sa   bude   hlasovať   verejným   hlasovaním,   t.   j.   zdvihnutím   ruky   s   hlasovacím  
lístkom.   Zároveň   oznámil,   že   po   dohode   s   navrhnutým   predsedom   návrhovej   komisie   bude   pri  
každom  hlasovaní  zobrazený  na  stene  prostredníctvom  projekčného  zariadenia  návrh  uznesenia,  o  
ktorom   bude   konferencia   hlasovať,   ak   v   priebehu   bodu   programu   nebude   tento   návrh   uznesenia  
zmenený. 
 
 
Za skrutátorov konferencie boli navrhnutí títo páni: p. Ján  Fašung  (hlavný  skrutátor), p. Peter Dedík, 
p. Vladimír   Medveď   a p. Jaroslav Zábranský. Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby 
hlasovali  o  tomto  návrhu.  Návrh  bol  schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  78 
Hlasovalo za: 78 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
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Za overovateľov  zápisnice boli navrhnutí: p. Rastislav Kubica,  p.  Ján  Tomčík,  p.  Ľubomír  Suchý,  p.  
Miroslav  Eliáš,  p.  Mária  Berdisová  a  p.  Dušan  Huňady.  Predsedajúci  vyzval prítomných delegátov, 
aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený.   
 
Počet  prítomných delegátov: 79 
Hlasovalo za: 78 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  1 
 
  
Za   členov   mandátovej   komisie   boli   Úniou   ligových   klubov   (ďalej   ako   “ÚLK”),   regionálnymi  
futbalovými zväzmi a generálnym sekretárom SFZ navrhnutí títo páni: p. Miroslav Baxa, p. Róbert 
Šuník, p. Igor Repa, p. Jaroslav   Švarc,   p. Martin Pohlod a p. Milan Vojtek. Za predsedu navrhli 
navrhnutí   členovia  mandátovej   komisie   p.   Igora  Repu.  Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, 
aby hlasovali o tomto návrhu. Návrh bol schválený jednomyseľne. 
  
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
  
Posledným  hlasovaním  bolo  schvaľovanie  členov  návrhovej  komisie.  Za  členov  návrhovej  komisie  
boli ÚLK, regionálnymi futbalovým zväzmi a generálnym sekretárom SFZ navrhnutí títo páni: Milan 
Lônčík,  Miroslav  Jaška,  Stanislav  Špila,  Štefan  Vaľko,  Denis  Marton  a  Miroslav  Kiša.  Za  predsedu  
navrhli   navrhnutí   členovia   návrhovej   komisie   p.   Štefana   Vaľka.   Predseda   vyzval   prítomných  
delegátov, aby hlasovali o tomto  návrhu.  Návrh  bol  schválený  jednomyseľne. 
  
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
  
  
3.  Schvaľovanie  programu  konferencie  SFZ 
Predsedajú   požiadal   o   prezentáciu   programu   na   obrazovke   a   informoval   prítomných,   že   výkonný  
výbor   SFZ   (ďalej   ako   “VV   SFZ”)   na   svojom   zasadnutí   5.11.2013   schválil   návrh   programu  
konferencie, ktorý bol prítomným poslaný v pozvánke.  
 
Na  začiatku  konferencie  pred  schvaľovaním  tohto  bodu  programu  bol  doručený  návrh  na  doplnenie  
programu  v  bode  9.  o  odvolanie  člena  VV  SFZ  p.  Valoviča  z  dôvodu  rozporu  výkonu  funkcie  s  čl.  49  
ods.   9   stanov   SFZ,   kde   je   uvedené,   že   za   jeden   klub   nemôže   byť   vo   VV   SFZ   viac   ako   jeden  
zástupca.    Bod  9.  programu  sa  bude  po  schválení  tejto  zmeny  volať  bod  9.  Odvolanie  člena  VV  SFZ  
za  profesionálny  futbal  a  voľba  člena  VV  SFZ  za  profesionálny  futbal.   
 



4 

Predsedajúci   vyzval   prítomných   delegátov,   aby   hlasovali   o   pozmeňujúcom   návrhu.   Pozmeňujúci 
návrh  bol  schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
  
 
Následne  sa  prešlo  k  hlasovaniu  o  tom,  aby  sa  konferencia  riadila  programom  upraveným  v  zmysle  
schváleného  pozmeňujúceho návrhu.  Upravený  návrh  programu  bol  schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
Následne  predsedajúci  oboznámil  prítomných  delegátov  s  organizačnými  pokynmi. 
 
 
4.  Správa  o  činnosti  SFZ za obdobie od februárovej konferencie SFZ 
Slova  sa  ujal  prezident  SFZ.  Uviedol,  že  správa  o  činnosti  prezidenta,  VV  SFZ  a  ďalších  zložiek  SFZ  
za   obdobie   od   konferencie   SFZ   konanej   dňa   22.2.2013   bola   doručená   delegátom   spolu   s  
pozvánkou, preto poukázal len  na  významnejšie  body,  ktoré  sa  udiali  od  februára  2013.  Prítomných  
informoval  o  projekte  výstavby,  obnovy  a  rekonštrukcie  štadiónov.  V  súčasnosti  je  vyhlásené  verejné  
obstarávanie  a  do  konca   februára  by  mal  byť   vybratý  partner,  ktorý   tento  projekt  bude   realizovať.  
Jedným z prvých projektov, ktoré budú realizované, bude II. etapa v Poprade a Bardejov má záujem 
začať   čo   najskôr.   Po   rokovaniach   so   zástupcami   jednotlivých  miest,   resp.  majiteľmi   štadiónov,   je  
potvrdené,  že  každé  mesto/štadión  má  záujem zúčastniť  sa  na  projekte.   
 
Ďalej   uviedol,   že   po   neúspechu   v   Lichtenštajnsku   boli   vymenení   tréneri   A  mužstva   p.  Griga   a   p.  
Hipp, ktorí boli nahradení trénerom Jánom Kozákom. Vyzdvihol aj mladých reprezentantov do 17 
rokov,  ktorí  úspešne  reprezentovali na ME U17, a ktorí následne postúpili na MS do SAE. Poukázal 
aj   na   hráčov   v   reprezentácii   U19   a   tiež   SR   21,   ktorá   podala   veľmi   dobrý   výkon   v   kvalifikácii,   a  
vyzdvihol najmä zápas s Holandskom. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných, aby hlasovali o uvedenej správe. Správa bola schválená 
jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  80 
Hlasovalo za: 80 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
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5. Správa revíznej komisie SFZ 
Správu  revíznej  komisie  SFZ  (ďalej  ako  “RK  SFZ”)  za  rok  2013  predniesol  jej  predseda,  p.  Ing.  Ján  
Lipták.  Uviedol,  že  RK  SFZ  kontrolovala  finančné  hospodárenie  s  prostriedkami  SFZ,  dbala  na  ich  
efektívne   využívanie   v   súlade   so   schváleným   rozpočtom  SFZ,   cieľmi   a   úlohami  SFZ   a   predpismi  
SFZ.  Podávala  na  požiadanie  stanovisko  VV  SFZ  k  dodržaniu  efektívnosti  a  adresnosti  finančných  
prostriedkov poskytnutým   členom   SFZ.   Vykonávala kontrolu   podľa   schváleného   plánu   a   podľa  
požiadaviek   členov   SFZ,   poskytovala stanoviská a vydávala odporúčania.   Vykonala   kontrolu  
dodržiavania   interných   ekonomických   predpisov,   kontrolu   inventarizácie   majetku   SFZ   a   kontrolu  
plnenia  uznesení  VV  SFZ.  Podávala  stanovisko  k  dodržiavaniu  stanov  a  ďalších  noriem  SFZ,  riešila  
podnety  klubov  a  členov SFZ.  
 
RK  SFZ  pracovala  v  zložení:  predseda  J.  Lipták,  p.  Bartoš,  p.  Berkovič,  p.  Sihelský,  p.  Slanec,  p.  
Laskovský,   p.   Sokolík,   p.   Berzedy   a   tajomníčka   p.   Munková.   RK   SFZ   zasadala 3-krát, 2-krát 
hlasovala per rollam. Predseda RK SFZ vystupoval a konal  za  komisiu  navonok,  a  riadil  činnosť  v  
zmysle  stanov  SFZ  a  revízneho  poriadku,  pravidelne  sa  zúčastňoval  zasadnutí  konferencií,  VV  SFZ  
a   tiež   zasadnutí   revíznej   komisie   SZTK.   Zápisnice   RK   SFZ   s   návrhmi   opatrení   boli   zasielané  
generálnemu sekretárovi SFZ a  finančnej  riaditeľke,  neskôr  finančnému  riaditeľovi  SFZ.     
 
Predseda RK SFZ   ďalej   informoval   prítomných   o   konferencii, ktorá sa   uskutočnila 28.9.2013, 
22.2.2013  a  12.7.2013,  a  tiež  o  činnosti  VV  SFZ za rok 2013.  
RK SFZ v spolupráci s LPO vypracovala revízny  poriadok  SFZ,  ktorý  bol   jednomyseľne  schválený  
na  zasadnutí  VV  SFZ  dňa  2.7.2013. 
 
RK   SFZ   vykonala   kontrolu   účelovo   viazaných   finančných   prostriedkov.   K   nahliadnutiu   bola  
predložená   zmluva   medzi   MŠVVŠ   SR   a   SFZ.   Po   prekontrolovaní   jednotlivých   položiek RK SFZ 
skonštatovala,  že  účelovo  viazané  prostriedky  boli  použité  podľa  zmluvy  a  jednotlivých  výziev,  ktoré  
boli   vyhlásené  MŠVVŠ  SR.  Taktiež  bola   vykonaná  kontrola   z  ministerstva  školstva,  a   to  4.4.2013  
pani   Gregoríkovou,   ktorá   nezistila   žiadne   nedostatky v plnení zmluvy zo strany SFZ. Podrobná 
tabuľka  s  jednotlivými  sumami  a  účelmi  je  zverejnená  na  webovej  stránke  MŠVVŠ  SR. 
 
RK  SFZ  vykonala  aj  kontrolu  čerpania  účelovo  viazaných  finančných  prostriedkov  z  UEFA  na  rozvoj  
mládežníckeho   futbalu   za   účasti   pracovníka technického úseku SFZ. Na základe kontroly bolo 
zistené,   že   dotácie   poskytnuté   na   rozvoj   mládežníckeho   futbalu   FK   Púchov,   FK   Moldava   nad  
Bodvou  a  FK  Lučenec  neboli  zo  strany  uvedených  FK  vyúčtované  v  súlade  s  účelom,  na  ktorý  boli  
poskytnuté. RK SFZ z uvedeného dôvodu navrhla, aby boli pred poskytnutím dotácie futbalovému 
klubu vyžiadané nasledovné podklady: a. potvrdenie   miestneho   príslušného   správcu   dane,   nie  
staršie   ako   tri   mesiace,   že   FK nemá   daňové   nedoplatky,   b. potvrdenie   Sociálnej   poisťovne,   nie  
staršie  ako  tri  mesiace,  že  FK  nemá  evidované  nedoplatky  na  sociálnom  poistení  a  nedoplatky  na  
starobnom dôchodkovom sporení, c. potvrdenie   zdravotných  poisťovní  pôsobiacich  na  Slovensku,  
nie  staršie  ako   tri  mesiace,  že FK nemá evidované nedoplatky na zdravotnom poistení, d. čestné  
prehlásenie,  že  proti  FK  nie  je  vedené  exekučné  konanie,  nie  je  v  likvidácii  a  že  FK  má  zabezpečené  
zdroje na spolufinancovanie projektu, ak sú vlastné zdroje podmienkou poskytnutia dotácie, e. 
čestné   prehlásenie   o   pravdivosti   poskytnutých   údajov. V prípade, ak by FK uviedol nepravdivé 
údaje,  bude  voči  nemu  vedené  disciplinárne  konanie.   
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RK   SFZ   vykonala   kontrolu   aj   na   ekonomickom   úseku,   ktorá   bola   zameraná   na   dodržanie  
stanovených predpisov v oblasti   prevádzkovania   a   vedenia   účtovných   dokladov   pokladne   za   IV.  
kvartál   roku   2012   a   I.   kvartál   roku   2013.   Sústredila   sa   na   úplnosť   pokladničných   dokladov,   ich  
doloženie,  vyplnenie  a  sčasti  sa  zamerala  aj  na  hospodárnosť.  Kontrolou  bolo  zistené,  že  tlačivá  na 
zúčtovanie   finančných   nákladov   obsahovali  menšie   nedostatky,   t.   j.   že   nie   vždy   boli   vyplnené   vo  
všetkých  položkách.     
 
RK SFZ sa oboznámila aj so smernicou 1/2012  o  činnosti  sprevádzajúcich  osôb  SFZ  a  odporučila  
zaviesť   do   dokladov   interných   elektronických tabuliek údaj, kedy bola záloha vyplatená a kedy 
zúčtovaná.   
 
Následne predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej správe. Správa bola 
schválená. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 77 
Hlasovalo proti: 1 
Zdržalo  sa hlasovania: 1 
 
 
6.  Voľba  členov  volebnej  komisie 
Slova  sa  ujal  Ján  Panák,  ktorý  predniesol  doručené  návrhy  na  funkciu  členov  volebnej  komisie,  a za 
členov  volebnej  komisie  boli  navrhnutí p. Anton Obert (ZsFZ), p. Ondrej Trnovský (BZF), p. Viliam 
Vais (SsFZ),   p.   Gabriel   Sekereš   (VsFZ)   a   p.   Michal   Budovec   (ÚLK).   Dočasná   volebná   komisia  
skonštatovala,  že  návrhy  boli  podané  v  súlade  so  stanovami  SFZ  ako  aj  s  volebným  poriadkom  SFZ.  
Dočasná   volebná   komisia   všetkých   navrhnutých   kandidátov   schválila   a   zaradila   na zoznam 
kandidátov  za  člena  volebnej  komisie.   
Dočasná   volebná   komisia   preskúmala   aj   návrh   na   kandidáta   za   člena   VV   SFZ   za   ÚLK   p.   Ivana  
Kozáka  a  skonštatovala,  že  aj  uvedený  návrh  bol  podaný  v  súlade  so  stanovami  SFZ  a  volebným  
poriadkom  SFZ  a  voľbu  člena  VV  SFZ  bude  riadiť  novozvolená  volebná  komisia.   
 
Dočasná   volebná   komisia   navrhla,   aby   sa   voľby   členov   volebnej   komisie   uskutočnili   verejným  
hlasovaním.   O   uvedenom   návrhu   dal   predseda   dočasnej   volebnej   komisie   hlasovať.   Návrh   bol  
schválený  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 79 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0 
 
 
Následne  delegáti  hlasovali  o  navrhnutých  kandidátoch  na  člena  volebnej  komisie,  a  to  jednotlivo  o  
každom  navrhnutom  členovi. 
 
Prvým  navrhnutým  členom  volebnej  komisie je p. Anton Obert. 
Počet  prítomných  delegátov:  79 
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Hlasovalo za: 76 
Hlasovalo proti: 2 
Zdržalo  sa  hlasovania:  1 
 
Druhým  navrhnutým  členom  volebnej  komisie  je  p.  Ondrej  Trnovský. 
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 59 
Hlasovalo proti: 1 
Zdržalo sa hlasovania: 19 
 
Tretím  navrhnutým  členom  volebnej  komisie  je  p.  Viliam  Vais. 
Počet  prítomných  delegátov:  79 
Hlasovalo za: 62 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  17 
 
Štvrtým  navrhnutým  členom  volebnej  komisie  je  p.  Gabriel  Sekereš. 
Počet  prítomných delegátov: 79 
Hlasovalo za: 73 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  6 
 
 
Piatym  navrhnutým  členom  volebnej  komisie  je  p.  Michal  Budovec. 
Počet  prítomných  delegátov:  78 
Hlasovalo za: 55 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  23 
 
Na základe výsledkov volieb bol za predsedu volebnej komisie zvolený p. Anton Obert a za 
podpredsedu   p.   Gabriel   Sekereš.   Páni   Viliam   Vais,   Ondrej   Trnovský   a   Michal   Budovec   sa   stali  
členmi  volebnej  komisie. 
 
 
7.  Schvaľovanie  návrhu    na  zmenu  a  doplnenie  stanov  SFZ 
Slova sa ujal p. Peter  Sepeši.  Uviedol,  že  stanovy  SFZ  sú  základným  dokumentom  SFZ,  a  preto  je   
potrebné,  aby  reagovali  na  jeho  potreby.  Najvýznamnejšou  zmenou  v  stanovách  je  pridanie  nového  
orgánu   do   štruktúry   orgánov   SFZ,   a   to   Komory   SFZ   pre   riešenie   sporov,   pričom tento model 
vychádza   z   odporúčania   FIFA   pre   národné   zväzy.   Ďalšou   navrhovanou   zmenou   na   základe  
podnetov   od   regionálnych   zväzov   je   voľba   predsedu   rozhodcovského   súdu   SFZ   (ďalej   ako   “RS  
SFZ”)   konferenciou.   Následne   boli   odprezentované   niektoré   body   zmien   stanov SFZ aj s ich 
odôvodnením.  Na   záver   prezentácie   sa   p.   Sepeši   poďakoval   členom  LPK  a   ďalším   právnikom,   s  
ktorými spolupracuje. 
 
Na pripomienku p. Miklósa,  že    nie  je  právne  v  poriadku,  aby  predsedu  RS  SFZ  volila  konferencia,  
ale  predsedu  by  mali  voliť   rozhodcovia RS SFZ zvolený konferenciou spomedzi seba, reagoval p. 
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Sepeši,  ktorý  uviedol,  že  zákon  o  rozhodcovskom  konaní  presne  neustanovuje  kreovanie  predsedu  
a predsedníctvo rozhodcovského súdu.  
 
Predsedajúci   vyzval  prítomných  delegátov,  aby  hlasovali   o  pozmeňujúcom  návrhu  p.  Miklósa, t. j. 
aby  predsedu  volili  rozhodcovia  RS  SFZ  zvolený  konferenciou  spomedzi  seba.  Pozmeňujúci  návrh  
nebol schválený.  
 
Počet  prítomných  delegátov:  73 
Hlasovalo za: 19 
Hlasovalo proti: 35 
Zdržalo  sa  hlasovania:  19   
 
 
Následne  predniesol  pripomienku  p.  Suchý,  ktorý  vzhľadom  k  tomu,  že  stanovy  sa  menia  na  každej  
konferencii  navrhol,  aby  boli  prijaté  úplne  nové  stanovy,  schvaľovanie  prvých  stanov  malo  byť  viac  
uvážené,  a  z  dôvodu  toľkých  zmien  sa  s  nimi  bude,  podľa  jeho  názoru, futbalová  spoločnosť  ťažko  
zžívať.  P.  Sepeši  v  reakcii  uviedol,  že  pri  tvorbe  sa  môžu  urobiť  niektoré  veci  aj  nesprávne,  zároveň  
vyzval p. Suchého, aby napísal konkrétny bod a konkrétnu zmenu a navrhol,   čo   by   mohlo   byť  
urobené  lepšie.   
 
Následne predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenom návrhu na novelu 
stanov. Návrh bol schválený. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  75 
Hlasovalo za: 61 
Hlasovalo proti: 9 
Zdržalo  sa  hlasovania:  5 
 
 
8. Schvaľovanie  návrhu  na  zmenu  a  doplnenie  štatútu  rozhodcovského  súdu  a  schvaľovanie  
návrhu na zmenu a doplnenie rokovacieho poriadku rozhodcovského súdu 
Slova   sa   ujala   p.  Mária  Berdisová,   ktorá   uviedla,   že   do   novely   rokovacieho   poriadku  RS  SFZ   sú  
zapracované  veci  vyplývajúce  z  aplikačnej  praxe,  a  to  veci  týkajúce  sa  predkladania  a  doručovania  
písomností  najmä  za  účelom  zefektívnenia  celého  procesu  prerokúvania  sporov,  je  skrátená  lehota  
na výber predsedu a rozhodcu z rozhodcov RS SFZ, je  doplnenie  možnosti nariaďovať  predbežné  
opatrenia a ukladať  poriadkové  pokuty  až  do  výšky  1.000,- eur.  
 
V   štatúte   RS   SFZ   ide   najmä   o   zosúladenie   s   novými   stanovami   SFZ   po   schválení   ich   novely  
konferenciou,  ďalej  zmena   týkajúca  sa  pôsobnosti  predsedníctva  a   tiež  zmena   týkajúca sa zániku 
predsedu a rozhodcov.  
 
Na  záver  príspevku  uviedla,  že  po  schválení  zmien  bude  vypracované  konsolidované  znenie  štatútu  
aj rokovacieho súdu. 
 
P. Miklós vystúpil  s  otázkou,  či  ostane  rozhodcovská  doložka  v  platnosti  aj  po  schválení  uvedených  
zmien,   na   čo   reagoval   p.   Sepeši,   ktorý   uviedol,   že   rozhodcovská   doložka   ostáva   v   platnosti   a  
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konanie  na  RS  SFZ  ostáva  aj  naďalej  jednostupňovým  konaním,  proti  ktorému nie  je  možné  podať  
odvolanie.   P.   Sepeši   prítomných   tiež   informoval,   že   od   1.1.2015   by   mal   existovať   športový  
rozhodcovský súd, ktorý bude zriadený na základe zákona. Reagoval aj prezident SFZ, ktorý 
uviedol,  že  aj  SFZ  bude  rešpektovať  jediný  športový  súd. 
 
Následne predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenom návrhu. Návrh bol 
schválený. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  76 
Hlasovalo za: 68 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  8   
 
 
9.  Voľba  člena  VV  SFZ  za  profesionálny  futbal 
Slova sa ujal generálny sekretár SFZ, ktorý odôvodnil návrh na doplnenie tohto bodu programu 
schváleného  v  úvode  konferencie,  a  to  odvolanie  člena  VV  za  profesionálny  futbal  z  dôvodu  rozporu 
výkonu jeho funkcie  so   stanovami   SFZ.      Uviedol,   že   zo   zápisnice   z   posledného Prezídia ÚLK 
vyplýva,  že  ÚLK  vzala  na  vedomie  rozhodnutie  p.  Valoviča  o  jeho  abdikácii  na  najbližšej  konferencii  
na  volenú  funkciu  a  ÚLK  navrhlo  p.  Ivana  Kozáka  na  volenú  funkciu.  Vzhľadom  k  tomu,  že  p.  Valovič  
svoju abdikáciu nepotvrdil a z konferencie sa ospravedlnil, je potrebné, aby procedurálne najskôr 
došlo  k  odvolaniu  a  až  následne  k  voľbe  člena  VV  za  ÚLK.   

 
Predsedajúci   vyzval   prítomných   delegátov,   aby   hlasovali   o   odvolaní   p.   Jozefa  Valoviča   z   funkcie  
člena  VV  SFZ  pre  profesionálny  futbal.  Návrh bol schválený. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  78 
Hlasovalo za: 74 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  4 
 
 
Následne sa slova ujal predseda volebnej komisie p. Obert,  ktorý  delegátov  upozornil,  že  o  voľbe  
Ivana  Kozáka  do  funkcie  člena  VV  SFZ  pre  profesionálny  futbal  budú  hlasovať  len  delegáti  ÚLK. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov ÚLK, aby hlasovali o uvedenom návrhu. Návrh bol 
schválený.  
 
Počet  prítomných  delegátov: 22 
Hlasovalo za: 21 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  1 
 
Slova  sa  ujal  p.  Ivan  Kozák,  ktorý  bol  delegátmi  ÚLK  zvolený  za  člena  VV  SFZ  za  profesionálny  
futbal.  Prítomným  poďakoval  za  prejavenú  dôveru. 
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Následne predsedajúci prítomných upozornil  na  skutočnosť,  že  p.  Ivan  Kozák  sa  momentom  
zvolenia  stáva  členov  VV  SFZ  a  nie  je  ďalej  delegátom  konferencie. 
 
 
10. Ustanovenie rozhodcu rozhodcovského súdu SFZ 
Slova  sa  ujal  prezident  SFZ,  ktorý  predložil  návrh,  aby  bol  za  rozhodcu  RS  SFZ  ustanovený JUDr. 
Jozef  Maruščák,  ktorý  je  podpredsedom  Krajského  súdu  v  Košiciach  a  jeho  životopis  bol  delegátom  
zaslaný s ostatnými materiálmi pred konferenciou.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenom návrhu. Návrh bol schválený. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  72 
Hlasovalo za: 71 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  1 
 
 
11.  Schvaľovanie  správ  audítora  k  účtovnej  závierke  SFZ  a  SFZ  Marketing,  s.  r.  o.  za  rok  2012  
predložených  spolu  s  účtovnými  závierkami  SFZ  a  SFZ  Marketing,  s.  r. o. za rok 2012 
12.  Schvaľovanie  správ  o  hospodárení  SFZ  a  SFZ  Marketing  s.r.o  za  obdobie  od  konferencie  
SFZ  konanej  dňa  22.  februára  2013 
Správu   o   hospodárení   predniesla   p.   Silvia   Štefániková.   Uviedla,   že   ekonomické   oddelenie   SFZ  
vypracovalo správu o hospodárení SFZ a SFZ Marketing, s r. o., za rok 2012 a za obdobie január-
september  2013.  Uvedené  správy  boli  delegátom  konferencie  predložené  aj  v  tlačenej  podobe.   
 
Správa  za  účtovný  rok  2012  obsahuje  súvahu  s  komentárom,  výkaz  ziskov  a  strát  s  komentárom  k 
hospodáreniu   z   pohľadu   výsledkových   účtov,   porovnanie   rozpočtu   na   rok   2012   s   dosiahnutými  
výsledkami hospodárenia, prílohou správy je správa nezávislého audítora, originálne výkazy vo 
forme súvahy a výkaz ziskov a strát,  všetky  dokumenty  zostavené k 31.12.2012.  
 
Správa za obdobie od januára do septembra   2013   obsahuje   zjednodušenú   výsledovku a krátky 
popis   jej   položiek,   ktorý   sumarizuje   prehľad   jednotlivých   nákladov   a   výnosov   z   pohľadu   ich  
druhového   členenia,   ďalej   porovnanie   rozpočtu   na   rok   2013   s   jeho   plnením za dané obdobie z 
pohľadu  príjmov  a   výdavkov,   samostatne   je  uvedený  stav  pohľadávok  a  záväzkov  k  30.9.2013,   v  
prílohe  je  predbežná  súvaha  k  30.9.2013  a  tiež  výkaz  ziskov  a  strát  k  30.9.2013.   
 
SFZ dosiahlo za predmetné hospodárske obdobie celkové výnosy na úrovni 10.306.000,- eur a 
celkové náklady vrátane dane z príjmov právnických osôb na úrovni 9.159.000,- eur, t. j. za rok 2012 
bol  dosiahnutý  kladný  výsledok  hospodárenia,  čo  predstavuje  zisk  po  zdanení  vo  výške  1.147.000,- 
eur.  
 
V správe nezávislého audítora sa  konštatuje,  že  účtovná  závierka  SFZ  poskytuje  pravdivý  obraz  o  
finančnej   situácii   SFZ   k   31.12.2012   a   výsledku   jeho   hospodárenia   k   31.12.2012   v   súlade   so  
zákonom  o  účtovníctve. 
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SFZ Marketing, s.r.o. dosiahol za predmetné hospodárske obdobie celkové výnosy na úrovni 
1.953.000,- eur a celkové náklady vrátane dane z príjmov právnických osôb na úrovni  1.922.000,- 
eur,  t.  j.  za  rok  2012  bol  dosiahnutý  kladný  výsledok  hospodárenia,  čo  predstavuje  zisk  po  zdanení  
vo  výške  31.000,- eur.  
 
V správe nezávislého audítora sa  konštatuje,  že  účtovná  závierka  SFZ  Marketing,  s.  r.  o.,  poskytuje  
pravdivý   obraz   o   finančnej   situácii   SFZ   Marketing,   s.   r.   o.,   k   31.12.2012   a   výsledku   jeho  
hospodárenia  k  31.12.2012  v  súlade  so  zákonom  o  účtovníctve. 
 
Ekonomická   komisia   SFZ   na   svojom   zasadnutí   25.10.2013   navrhla   VV   SFZ   schváliť   účtovnú  
závierku  SFZ,  ktorá  vykazuje  zisk  vo  výške  1.146.850,27  eura  a  účtovnú  závierku  SFZ  Marketing,  s.  
r.  o.,  ktorá  vykazuje  zisk  vo  výške  30.893,74  eura,  vykázaný  zisk  zaúčtovať  na  účet  nerozdelený  zisk  
minulých   rokov,   vziať   na   vedomie   správu   nezávislého   audítora   Ing.   Čechovej   a   jej   stanovisko   k  
účtovnej  závierke  SFZ  a  SFZ  Marketing,  s.  r.  o.,  na  rok  2012.  VV  SFZ  návrh  ekonomickej  komisie  
SFZ na svojom zasadnutí 5.11.2013 schválil.  
 
Správa  sa  ďalej   venuje  predbežným  hospodárskym  výsledkom  SFZ  za  obdobie   január-september 
2013.   SFZ   dosiahol   predbežne   za   uvedené   obdobie   celkové   výnosy   na   úrovni   7.705.849,- eur a 
celkové náklady na úrovni 7.691.326,- eur, t. j. k 30.9.2013 je účtovne  vykazovaný  kladný  výsledok  
hospodárenia,  ktorý  predstavuje  zisk  vo  výške  14.523,-  eur.  
 
Vo   forme   tabuľky  bol  predložený  zjednodušený  výkaz  výsledovky  SFZ  a  krátky  popis   jej  položiek,  
ktorý   sumarizuje   prehľad   jednotlivých   nákladov   a   výnosov   z   pohľadu   ich   druhového   členenia.   V  
predloženom  výkaze  sú  tiež  vyčíslené  percentuálne  podiely  jednotlivých  druhov  nákladov  a  výnosov  
na  ich  celkovej  zaúčtovanej  hodnote.   
 
Správa   sa   venuje   aj   porovnaniu   rozpočtu   na   rok   2013   a   skutočného   čerpania,   pričom   podrobný 
popis  položiek  je  v  predloženej  správe.   
 
Správa  sa   tiež  venuje  predbežným  hospodárskym  výsledkom  SFZ  Marketing,   s.   r.   o.,   za  obdobie  
január-september 2013.   Vo   forme   tabuľky   bol   predložený   zjednodušený   výkaz   výsledovky   SFZ  
Marketing,  s.  r.  o.,  a  krátky  popis  jej  položiek.   
 
Správa  sa  venuje  aj  porovnaniu  rozpočtu  na  rok  2013  a  jeho  skutočného  čerpania. 
 
Celkové  výnosy  boli  v  rozpočte  plánované  vo  výške  2.379.000,- eur  a  náklady  vo  výške  2.155.000,- 
eur,  čo  predstavuje  očakávaný  výsledok  hospodárenia  pred  zdanením  v  podobe  zisku  223.915,- eur. 
Dosiahnuté výnosy za január-september   2013   predstavujú   čiastku   1.668.000,- eur a realizované 
náklady za uvedené obdobie 1.319.741,- eur,  čo  predstavuje  očakávaný  výsledok  hospodárenia  v  
podobe zisku v sume 348.380,- eur.  
 
Samostatne   je  uvedený  stav     pohľadávok  a  záväzkov  SFZ  Marketing,   s.   r.   o,.   v   roku  2013  podľa  
jednotlivých  účtov.   
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Ekonomická komisia SFZ na svojom zasadnutí 25.10.2013 prerokovala správu o hospodárení SFZ a 
SFZ Marketing, s. r. o.,  za obdobie január-september  2013  a  navrhla  VV  SFZ  vziať  uvedené  správy  
na vedomie. VV SFZ návrh ekonomickej komisie SFZ na svojom zasadnutí 5.11.2013 schválil.  
 
Ekonomická  komisia  SFZ   tiež  upozornila  na   riziká  vyplývajúce  zo  záporného   imania  na  činnosť  a  
existenciu   SFZ   a   navrhla   vykonať   opatrenia   s   cieľom   vyrovnať   vlastné   základné   imanie   v   čo  
najkratšej  dobe.  Navrhuje  zaviesť  presné  podpisové  pravidlá  a  určiť  kompetencie  najmä  vo  vzťahu  k  
čerpaniu   finančných   prostriedkov   a   tiež   zvýšiť   výnosovosť   SFZ   Marketing,   s.   r   .o.,   a   znižovať  
náklady  na  činnosť SFZ a SFZ marketing.  
 
Následne  predsedajúci  vyzval  prítomných  delegátov,  aby  hlasovali  o  správach  audítora  k  účtovnej  
závierke SFZ a SFZ Marketing, s. r. o. za  rok  2012  predložených  spolu  s  účtovnými  závierkami  SFZ  
a SFZ Marketing, s. r. o., za rok 2012. Správy boli vzaté na vedomie.  
 
Počet  prítomných  delegátov:  59 
Hlasovalo za: 58 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  1 
 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o správach o hospodárení SFZ a SFZ 
Marketing, s. r. o,  za  obdobie  od  konferencie  SFZ  konanej  dňa  22.2.2013.  Správy  boli  schválené. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  64 
Hlasovalo za: 62 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  2 
 
 
13.  Prijímanie  riadnych  členov  SFZ 
Slova  sa  ujal  generálny  sekretár  SFZ,  ktorý  uviedol,  že  v  zmysle  stanov  SFZ  o  prijatí  za   riadnych  
členov  SFZ  rozhoduje  konferencia.  Prítomným  oznámil,  že  VV  SFZ  na  svojom  zasadnutí  6.5.2013  
prijal   uznesenie   č.   77/33,   na   základe   ktorého   môže   VV   SFZ   v   období   medzi   konferenciami   po  
doručení   žiadosti   klubu   o   riadne   členstvo   SFZ   a   po   splnení   všetkých   podmienok   rozhodnúť   o  
podmienečnom  schválení  klubov  za  riadnych  členov  SFZ.   
 
Na  SFZ   boli   doručené   žiadosti   o   riadne   členstvo   v  SFZ   nasledujúcich   športových   klubov:  OZ  FK  
Košická   Belá,   ŠK   Andovce,   FK   pri   Spojenej   škole,   Školská   535/5,   Lendak,   FK   Vinohrady  
Choňkovce,   OZ   Králická   Tiesňava,   FC   Výber   z   Trnavy,   ŽFK   v   Bánovciach   nad   Bebravou,   MŠK  
Považská  Bystrica,  s.  r.  o.  ,  FC  Malacky,  ŠK  Novohrad  Lučenec.  Keďže  žiadosti  uvedených  klubov  
boli   v   súlade   so   stanovami,  VV  SFZ   rozhodol   o   ich   podmienečnom  schválení   za   riadnych   členov  
SFZ.  Na   základe  uvedeného   je   konferencii   predložený  návrh   na   schválenie   uvedených   klubov za 
riadnych  členov  SFZ.   
 
Predsedajúci   vyzval   prítomných   delegátov,   aby   hlasovali   o   všetkých   žiadostiach   spoločne.  
Predložený  návrh  bol  schválený  jednomyseľne. 
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Počet  prítomných  delegátov:  64 
Hlasovalo za: 64 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania: 0  
 
 
14.  Prijímanie  čestného  člena  SFZ 
Slova  sa  ujal  prezident  SFZ,  ktorý  navrhol,  aby  bol  za  čestného  člena  prijatý  p.  JUDr.  Štefan  Kridla,  
ktorý sa zvlášť zaslúžil  o  rozvoj  a  propagáciu  slovenského  futbalu,  popri  zamestnaní  bol  dlhoročným  
funkcionárom SFZ a pôsobil aj ako predseda disciplinárnej komisie SFZ.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenom návrhu. Návrh bol schválený 
jednomyseľne.   
Počet  prítomných  delegátov:  64 
Hlasovalo za: 64 
Hlasovalo proti: 0  
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
Následne   sa   slova   ujal   p.   Štefan   Kridla,   ktorý   ohodnotil   odvahu   a   snahu   čestných,   dobrovoľných  
funkcionárov,  ktorí  robia  s  futbalom  a  zároveň  všetkým  poďakoval  za  ocenenie  za  prácu  vo  futbale  
od  roku  1966.  Prítomným  tiež  uviedol,  že  z   funkcie  predsedu  disciplinárnej  komisie  SFZ  odišiel  po  
dohode s prezidentom  SFZ  na  základe  písomného  oznámenia  bez  uvedenia  akéhokoľvek  dôvodu,  
čo  umožňujú  stanovy  SFZ.     
 
 
15.  Odovzdávanie bronzových odznakov  SFZ 
Predsedajúci   požiadal   prezidenta   SFZ   a   generálneho   sekretára   SFZ,   aby   odovzdali   bronzové  
odznaky   pani   Alžbete   Majláthovej,   pracovníčke   Východoslovenského   futbalového   zväzu   za   jej 
dlhodobú prácu vo VsFZ a SFZ a  pánovi  Vladimírovi  Drobňákovi  za  jeho  dlhoročnú  prácu  a  podporu  
futbalu v Snine a v Humenskom oblastnom futbalovom zväze. 
 
Následne boli menovaným odovzdané diplomy a vyznamenania.  
  
 
16.  Informácia  k  financovaniu  výstavby  a  rekonštrukcie  štadiónov 
Slova sa ujal p. Rybánsky, ktorý prítomných informoval o priebehu realizácie výstavby a 
rekonštrukcie  štadiónov.   
 
Uviedol,  že  v  októbri  2013  vypísalo  MŠVVŠ  SR  prvú výzvu v objeme 4.500.000,- eur, do ktorej sa 
prihlásila Trnava, Poprad, Senica a Myjava. Finančné   prostriedky   boli   rozdelené nasledovne: 
2.500.000,- eur   bolo   vyčlenených   na   Trnavu,   1.000.000,- eur na Poprad, a po 500.000,- eur pre 
Senicu a Myjavu,   pričom   prostriedky   z   MŠVVŠ   SR   by   mali   byť   poukázané   na   účet   SFZ   do  
15.12.2013.  SFZ  bude  mať  na  príjem  dotácie  zriadený  samostatný  bankový  účet,  bude každoročne  
odvádzať   výnosy   vzniknuté   z   prostriedkov   dotácie   a   vykonávať   vyúčtovanie   použitia   prostriedkov  
dotácie v   stanovených   termínoch,   ako   aj   priebežne   informovať   MŠVVŠ   SR   o   stave   realizácie  
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projektu, o začatí verejného obstarávania a tiež  bude MŠVVŠ  SR  predkladať  zmluvy  s  dodávateľmi,  
ktoré sú výsledkom verejného obstarávania.  
 
Z druhej zverejnenej výzvy, do ktorej je   potrebné   podávať   žiadosti   do   1.12.2013 budú financie 
rozdelené alikvotne, a to sumu 2.500.000,- eur pre   subjekty,   ktoré   sú   podľa   projektovej  
dokumentácie najviac pripravené a zvyšnú  sumu  tým, s ktorými bola podpísaná zmluva o spolupráci, 
a to sú Senica (500.000,- eur), Zlaté Moravce (1.000.000,- eur) a Myjava (500.000,- eur).  
 
Predmetom   dodatku   č.   2   k   rámcovej   zmluve je   doplnenie   samostatného   článku,   ktorý   bude  
upravovať  práva  a  povinnosti  SFZ  v  prípade,  že  SFZ  nebude  priamo  žiadateľom  alebo  prijímateľom  
dotácie   a   prijímateľom   dotácie   bude   vlastník   alebo   dlhodobý   nájomca   štadióna   (prípad   Senice,  
Myjavy a Zlatých Moraviec). Zmluvy o spolupráci uzatvorené medzi SFZ a Senicou, Myjavou a 
Zlatými Moravcami obsahujú ingerenciu SFZ v procese investície a zakotvenie   práva   využívať  
futbalové  štadióny  po  dobu  20  rokov. 
 
Ďalšou  významnou  zmluvou  je  uzatvorenie  zmluvy  medzi  SFZ  a  spoločnosťou  City  Arena,  a. s., kde 
po   rokovaniach   medzi   predstaviteľmi   City   Arena,   a.s.,   a   prezidentom   SFZ   dospeli   obe strany k 
dohode,  že  SFZ  bude  mať  kapitálový  vstup  v  spoločnosti  City  Arena,  a. s.,  vo  výške  51%.  
 
Následne sa slova ujal p. Dedík, ktorý informoval delegátov o realizácii verejného obstarávania za 
účelom   naplnenia   uznesenia   vlády.   VV  SFZ   dňa   6.5.2013   schválil   pracovnú skupinu pre verejné 
obstarávanie v projekte výstavby štadiónov.  Členovia pracovnej skupiny dostali mandát na prípravu 
podkladov pre jednotlivé verejné obstarávania v zmysle zákona o verejnom obstarávaní. Na 
vypísanie verejného obstarávania bola podpísaná zmluva s osobou oprávnenou na tieto úkony, 
a táto osoba sa   zúčastňovala   aj   zasadnutí   pracovnej   skupiny.   Pracovnou   skupinou   bol  
vyšpecifikovaný   predmet   verejného   obstarávania   na   viacerých   štadiónoch týkajúci sa výstavby 
tribún. Základné princípy vychádzali zo smernice UEFA, ktorá definuje  podmienky  infraštruktúry  pre  
jednotlivé   štadióny a   výsledkom   projektu   by   malo   byť,   že   všetky   rekonštruované   štadióny   splnia 
minimálne kritériá UEFA. Ďalším   princípom bol komfort pre diváka, t.   j.   zastrešené   sedadlá a 
adekvátne  sociálne  zázemie  vrátane  bufetov.  Pracovná  skupina  schválila  zámer,  že  výstavba  tribún  
na   jednotlivých   štadiónoch   bude   rámcovo   realizovaná   dodávateľom,   ktorý   sa   stane   víťazom  
verejného   obstarávania.   SFZ   s   víťazom   verejného   obstarávania   uzatvorí   rámcovú zmluvu, na 
základe ktorej budú uzatvárané zmluvy   o   dielo  medzi   dodávateľom   a   jednotlivými   subjektmi pod 
podmienkou,  že  bude  uzatvorená  zmluva  o  spolupráci  obdobne  ako  v  prípade  vyššie  spomenutých  
štadiónov,   kde   budú   zadefinované   podmienky   (20   rokov   využívanie štadióna,   dodržanie   UEFA  
kritérií   a   ďalšie).   Tento   proces   bol   schválený   pracovnou   skupinou   16.10.2013   a   následne   boli   po  
odsúhlasení  ekonomickou  komisiou  zaslané  podmienky  účasti  vo  verejnom  obstarávaní  a  súťažné  
podklady na rokovanie VV SFZ, ktorý ich schválil 5.11.2013. Následne bol osobou oprávnenou a 
zodpovednou za vypísanie verejného obstarávania spracované a zaslané oznámenie o verejnom 
obstarávaní, ktoré bolo zverejnené v obchodnom vestníku 16.11.2013. Na základe výsledku 
verejného obstarávania sa   skonkretizuje   podľa pripravenosti   jednotlivých   štadiónov   harmonogram  
ich výstavby tak, aby bol celý projekt zrealizovaný za 4 roky. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej informácii. Informácia bola 
vzatá na vedomie jednomyseľne. 
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Počet  prítomných  delegátov:  67 
Hlasovalo za: 67 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
 
Následne  sa  prešlo  k  hlasovaniu  o  udelení  mandátu  pre  prezidenta  SFZ, aby uzatvoril zmluvu so 
City Arena, a.s., o prevode akcií City Arena a.s., vo  výške  51%  základného  imania.   
 
Počet  prítomných  delegátov:  69 
Hlasovalo za: 65 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  4 
 
 
17. Informácia k novému disciplinárnemu poriadku 
Slova  sa  ujal  p.  Sepeši,  ktorý  uviedol,  že  ide  o  veľmi  dôležitý  dokument  a  z  dôvodu oboznámenia sa 
s  ním  bol  zaradený  aj  do  programu  konferencie.  Tiež  uviedol,  že  sa  pripravuje  informačná  kampaň  
pre ÚLK a jednotlivé regióny/oblasti z dôvodu oboznámenia sa s novou normou, ktorá bola 
jednomyseľne  prijatá  na  zasadnutí  VV  SFZ  dňa  5.11.2013.  Účinnosť  nadobudne  1.1.2014,  nakoľko  
počas   prípravy   dokumentu   nevznikol   argument,   ktorý   by   nebolo   možné   vyriešiť   prechodnými  
ustanoveniami.   Niektoré   procesy   by   sa  mali   zautomatizovať   a  mali   by   byť   jednoduchšie.   Cieľom  
novej   normy   je,   aby   hráči   viac   hrali   a   menej   stáli,   čo   bolo   inšpirované   rakúskym   modelom  
pozastavenia   športovej   činnosti,   t.   j.   pri   určitom   počte   žltých   kariet   bude   hráč   stáť   len   jedno  
stretnutie. Pri príprave dokumentu sa reagovalo na korupciu vo futbale ako aj na nový zákon o 
diváckom násilí   a   tiež   zapojenie   systému   ISSF   do   disciplinárneho   poriadku   a   využitie   potenciálu,  
ktorý  systém   ISSF  má.  Na  záver  príspevku  poďakoval   ľuďom,  ktorí   sa  podieľali   na  príprave   tohto  
dokumentu. 
  
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej informácii. Informácia bola 
vzatá  na  vedomie  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  73 
Hlasovalo za: 73 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
 
18.  Informácia  k  návrhu  zákona  o  organizovaní  verejných  športových  podujatí 
Slova sa ujal p. Sepeši,  ktorý  uviedol,  že  na  príprave  zákona  sa  pracuje  skoro  rok,  v  súčasnosti  je  v  
štádiu  záverečných  legislatívnych  prác.  SFZ  sa  aj   jeho  prostredníctvom  významne  podieľa  na  jeho  
vytvorení   ako   aj   na   celom   legislatívnom   procese,   nakoľko   sa   s   ministrom   školstva   zúčastňuje  
rokovaní   vo   všetkých   výboroch,   v  Národnej   rade  SR,   vo   vláde,   v   hospodársko-sociálnej rade, na 
tripartite,  legislatívnej  rade  vlády  a  vysvetľujú  riešenia,  ktoré  sú  v  zákone  navrhnuté.   
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Predmetný zákon sa netýka len futbalu, ale diváckeho násilia  v  celej  spoločnosti.  Snahou  zákona  je  
preto   komplexne   vyriešiť   inštitút   diváckeho   násilia,   nakoľko   ak   sa   tento   jav   odstráni   z   futbalu,  
prípadne   iného  športu,   je  možné  že  sa  objaví  niekde   inde   (napr.  verejné  zhromaždenia  a  verejné  
kultúrne podujatia),   čo   je   preukázané   aj   poznatkami   z   iných   krajín,   kde   sa   dôsledne   robili   vyššie  
súťaže   a   tento   jav   sa   presťahoval   do   nižších   súťaží.   Prítomných   delegátov   tiež   informoval,   že  
pracovná skupina pripraví k zákonu aj komentár s praktickými postupmi, v prípade, ak by sa divácke 
násilie   objavilo   v   nižších   súťažiach.   Na   záver   uviedol,   že   verí,   že   zákon   pomôže   športovej   obci  
očistiť  šport  od  aktov  diváckeho  násilia.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej informácii. Informácia bola 
vzatá na  vedomie  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  64 
Hlasovalo za: 64 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
 
19.  Informácia  k  prípadu  manipulácie  výsledkov  stretnutí  Corgoň  ligy  a  futbalových  súťaží  na  
území  Českej  republiky 
Slova sa ujal p. Dedík,   ktorý   v   úvode   poďakoval   zástupcom/predstaviteľom   orgánom   činným   v  
trestnom  konaní  za  spoluprácu  pri  vyšetrovaní  tohto  prípadu. Vyšetrovanie  prebiehalo  takmer  rok,  o  
čom  bol  SFZ  od  začiatku  priebežne  informovaný.  V  rámci  kompetencií  a  možností  SFZ  boli polícii a 
ďalším   orgánom   poskytnuté   dostupné   informácie   a   tiež   súčinnosť   pri   vyšetrovaní.   Zatiaľ   bolo   z  
trestného  činu  korupcie  obvinených  7  osôb,  z  toho  3  bývalí  hráči  a  4  hráči,  ktorý  v  danej  dobe  hrali  v  
Dunajskej  Strede.  Traja  hráči  boli  obvinení  z  manipulácie  zápasov,  podľa  oficiálnych   informácií  od  
polície  ide  zatiaľ  o  14  stretnutí,  a štyria  hráči  Dunajskej  Stredy boli obvinení z korupcie.  
 
Ďalej   uviedol,   že   od   roku  2011,   kedy   z   iniciatívy  UEFA  vznikla   funkcia   integrity   officera,   prebieha  
medzi SFZ   a   UEFA   úzka   spolupráca,   v   zmysle   ktorej   SFZ   vykazuje   činnosť   v   boji   proti  
ovplyvňovaniu  výsledkov  futbalových  zápasov  a  UEFA  poskytuje  správy,  ktoré  poukazujú  na  možnú  
manipuláciu  futbalových  stretnutí  zo  systému  tzv.  “betting  throw  system”,  pričom  jeden zo zápasov 
Dunajskej Stredy sa objavil aj v týchto správach. 
 
Prípadom sa zaoberá   aj   disciplinárna   komisia   SFZ,   ktorá   6   hráčom   registrovaným   v   SFZ  
predbežným   opatrením   pozastavila   činnosť,   okrem   Ráka,   ktorý   je   registrovaný   v   Rakúskom  
futbalovom zväze. VV SFZ  zároveň  pozastavil  členstvo  všetkým  7  osobám  až  do  odvolania.   
 
Na  záver  uviedol,  že  o  prípade  je  informovaná  aj  UEFA,  ktorá  aplikuje  princíp  nulovej  tolerancie  voči  
akejkoľvek  manipulácii  zápasov.  V  ostatnom  období  UEFA  schválila  zmenu  vlastných  noriem, ktorá 
im  umožňuje  vstúpiť  do  konania  alebo  vyšetrovania  jednotlivého  členského  zväzu  v  prípade,  že  sa  
jej  bude  javiť  postup  orgánov  neadekvátny.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej informácii. Informácia bola 
vzatá na vedomie  jednomyseľne. 
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Počet  prítomných  delegátov:  68 
Hlasovalo za: 68 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
 
20.  Informácia  k  zasadnutiu  valného  zhromaždenia  SZTK  konaného  27.9.2013  v  Bratislave 
Slova  sa  ujal  prezident  SFZ,  ktorý  v  úvode  prečítal  uznesenie z februárovej konferencie, s tým,  že  je  
potrebné doriešiť   majetkovo-právne   vysporiadanie   SFZ   a   umožniť   mu   odchod   v   zmysle   zásad  
majetkovo-právneho   vysporiadania,   s   termínom  1.   štvrťrok   2014.   Prezident  SFZ   uviedol,   že   bude  
robiť  všetko  pre  to,  aby bol  tento  proces  dotiahnutý  do  úspešného  konca.  Do  majetku  SFZ  by  mali  
prejsť  všetky  budovy,  ktoré  SZTK  vlastní  na  území  SR  a  pozemok  pod  športovou  halou  v  Nitre.   
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o uvedenej informácii. Informácia bola 
vzatá  na  vedomie  jednomyseľne. 
 
Počet  prítomných  delegátov:  65 
Hlasovalo za: 65 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  0   
 
 
21. Diskusia 
Do diskusie sa prihlásil p. Miklós,   ktorého   vystúpenie   sa   týkalo   futbalu.   Uviedol,   že   v   roku   2011  
poskytoval informácie  ohľadne  marketingu,  v   roku  2012  ohľadom  návštevnosti  a  vzťahu  divákov  v  
nášmu  produktu,  a   teraz  ako  marketingový  odborník  na  predchádzajúce  obdobia,  a   to  2006-2013. 
Účastníkom  bola  premietnutá  prezentácia  o  kvalifikačných  cykloch  SR  reprezentácie  so  štatistickými 
údajmi  o  počte  zápasov  SR  A  od  roku  2006  do  roku  2013,  a  následne  obdobné  prezentácie  aj  pre  
SR  21,  SR  U19,  SR  U17  a  ich  kvalifikačné  cykly. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o diskusnom príspevku p. Miklósa. 
Diskusný príspevok bol vzatý na vedomie.  
 
Počet  prítomných  delegátov:  70 
Hlasovalo za: 63 
Hlasovalo proti: 0 
Zdržalo  sa  hlasovania:  7 
 
 
22. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou SFZ 
Slova   sa   ujal   predseda   návrhovej   komisie   p.   Vaľko,   ktorý   prítomných   informoval o uzneseniach 
prijatých konferenciou.  
 
Predsedajúci vyzval prítomných delegátov, aby hlasovali o informácii o prijatých uzneseniach. 
Informácia  bola  vzatá  na  vedomie  jednomyseľne. 
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23. UkončeMe
Predsedajœci po akoval organizÆtorom konferencie, delegÆtom za œčÆst a za pristup, a slovo
odovzdal prezidentovi SF7, ktor pritomn m pod akoval a zÆrove reagoval na prispevok p. MiklÆsa,
aby v pripade, ak mÆ nÆvrhy ako zlep i  ungovanie, pri iel a prezentoval oh. Na zÆver pozval
pr tomn ch na obed a nÆsiedne na prezretie NTC Poprad.

Pr lohy:
I. Uznesenia prijatØkonferenciou SF7 Zo d a 22. novembra 2013
2. PrezenčnÆlistina delegÆtov konferencie SF7 Zo d a 22. novembr 2013

V Poprade, d a 22. novembra 2013

Jozef Kliment
GenerÆlny sekretÆr SF7

MÆria BerdisovÆ
overovatet ZÆpisnice

C
  s

Du an Hu ady
overovater zÆpisnice

1-

JRastislav Kubice
overovate zÆpisnice

Lœ m r Such 
ovØrovater zÆpisnice overovate zÆpisnice

Vt\ \
JÆn Tořnčik  

overovate zÆpisnice
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